



15.09.2021

To whom it may concern;

GÖKSİN İNŞAAT GIDA TURİZM BİLİSİM TÜKETİM MALLARI PAZARLAMA MADENCİLİK VE PROJE MÜŞAVİRLİK HİZMETLERİ SAN TİC. LTD., Turkey bought from LLC "TD BKS" Republic of Belarus equipment under contract No. 2311/20 dated 08.12.2020 for «Sanitary Landfill with auxiliary Facilities in Tsetshlauri (Ajara) Georgia». The package includes: equipment for the detection of radiation-hazardous elements in waste, a complex of automation and video surveillance.

The goods are delivered in accordance with the delivery dates under the contract and according to the agreed picking. Installation and commissioning works were also carried out at the facility.

#### О Т З Ы В

GÖKSİN İNŞAAT GIDA TURİZM BİLİSİM TÜKETİM MALLARI PAZARLAMA MADENCİLİK VE PROJE MÜŞAVİRLİK HİZMETLERİ SAN TİC. LTD., Турецкая Республика приобрело у ООО «ТД БКС» Республика Беларусь оборудование по контракту №2311/20 от 08.12.2020 для объекта «Полигон для захоронения отходов и вспомогательное оборудование в Tsetskhlauri, Грузия». В комплект поставки входит: оборудование для обнаружения радиационно-опасных элементов в отходах, комплекс автоматике и видеонаблюдения.

Товар поставлен с соблюдением сроков поставки по контракту и в соответствии согласованной комплектацией. Также на объекте были выполнены монтажные и пуско-наладочные работы.

